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Protokół Nr 11/2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 24 września 2015 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia.  

2.  Informacja dotycząca terenów przeznaczonych pod budownictwo jednorodzinne. 

3. Informacja   dotycząca   realizacji  inwestycji  polegającej  na  budowie  krytej  pływalni w 

Białogardzie.  

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie podjęcia inwestycji polegającej na wykonaniu instalacji kolektorów 

słonecznych oraz odzysku ciepła krytej pływalni przy ul. Moniuszki w Białogardzie, 

b)  zmieniająca   uchwałę   w   sprawie  zasad  i  trybu  przeprowadzania   konsultacji   z 

mieszkańcami miasta, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Miasta Białogard na lata 2015-2019,   

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta,   

e) w sprawie zamiaru przystąpienia Miasta Białogard do Stowarzyszenia Mieleńska 

Lokalna Grupa Rybacka w okresie programowania 2014-2020, 

f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 

g)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu miasta Białogard za I półrocze 2015 roku. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

   

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11

00
 „otworzyła i prowadziła” przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za- 5 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 
      Informację dotyczącą terenów przeznaczonych pod budownictwo jednorodzinne 

przedstawiła  Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami. Materiał 

stanowi załącznik do protokołu. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał jaki jest  koszt zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego? 

Naczelnik Wydz. GN – odpowiedziała, że nie wie jaki jest koszt w planie ale można o tym 

mówić całościowo. Największe zainteresowanie jest ul. Witkacego, ale ekolodzy zatrzymali 

w tym rejonie budownictwo z uwagi na występowanie rosiczki. Tereny pod budownictwo 

mieszkaniowe jednorodzinne się kończą. Będą szukać takich terenów dokonując zmiany w 

planie. 

J.Klonowska – pytała czy w związku z tak dużym zainteresowaniem, osoby zgłaszające się są 

wpisywane na jakąś listę, ewentualnie wpłacają kaucję? 
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Naczelnik Wydz. GN – odpowiedziała, że nie możemy pobierać kaucji, bo procedura 

przetargu nieograniczonego trwa około roku. Podania zbierają ale nie ma gwarancji, że te 

osoby nie kupią nieruchomości gruntowej od osób prywatnych. 

M.Siwek – pytał czy są ograniczenia w ilości nabywanych działek? 

Naczelnik Wydz. GN – odpowiedziała, że nie ma.  

 

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja przejęła informację, nie wnosząc uwag. 

 

Ad 3 
Informację   dotyczącą   realizacji  inwestycji  polegającej  na  budowie  krytej  

pływalni w Białogardzie przedstawił Jacek Słowiński, Prezes BOSiR Sp. z o.o. Materiał 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał ile wydano do tej pory środków na tą inwestycję? 

Prezes – odpowiedział, że 4 mln 340 tys. zł. Wcześniej byłoby to obciążenie budżetu Miasta. 

Burmistrz – powiedział, iż  należy uzyskać pozwolenie na użytkowanie. 

J.Klonowska – dodała, że zainteresowanie pływalnią jest w mieście bardzo duże. 

Burmistrz – stwierdził, że to będzie mały basen na potrzeby Białogardu.  
 

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja przejęła informację, nie wnosząc uwag. 
 

Ad 4 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie podjęcia inwestycji polegającej na wykonaniu instalacji kolektorów 

słonecznych oraz odzysku ciepła krytej pływalni przy ul. Moniuszki w Białogardzie, 

Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Inwestycji i Zamówień Publicznych  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak  – pytał o zakres przedsięwzięcia? 

Burmistrz – odpowiedział, że w zakresie prac jest  doprowadzenie ciepła do kotłowni.  

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

b)  zmieniająca   uchwałę   w   sprawie  zasad  i  trybu  przeprowadzania   konsultacji   z 

mieszkańcami miasta,  

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska – pytała kto zwrócił na to uchwałę uwagę, aby zmienić ten zapis w uchwale? 

Burmistrz – odpowiedział, że służby prawne. Wojewoda zwraca na to uwagę, aby zapisy 

ustawowe nie znajdowały się w uchwale. 

J.Andrysiak – pytał kiedy zmienił się przepis? 

Burmistrz  – odpowiedział, że wcześniej niż rok temu. 

 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 



 3

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Miasta Białogard na lata 2015-2019,   

Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GK 

 

Przewodnicząca Komisji – wobec braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta,   

Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GK 

 

Przewodnicząca Komisji – wobec braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

e) w sprawie zamiaru przystąpienia Miasta Białogard do Stowarzyszenia Mieleńska 

Lokalna Grupa Rybacka w okresie programowania 2014-2020, 

Przedstawiła: Agnieszka Madziewicz, Naczelnik Wydz. RGP oraz rozdała członkom 

Komisji zmienione projekty uchwał zawierające poprawki redakcyjne. 

Burmistrz – dodał, że starali się przystąpić do tego Stowarzyszenia w 2009 r., ale radni 

nie wyrazili zgody. Teraz jest dobry moment przystąpienia, bo muszą przygotować nową 

strategię, jest nowa perspektywa finansowa i wszystkie gminy, które wchodzą w skład 

tego Stowarzyszenia muszą zadeklarować chęć dalszej współpracy. 

Naczelnik Wydz. RGP – stwierdziła, że jest uchwała Walnego Zgromadzenia 

Stowarzyszenia, która mówi o wpisowym dla nowych członków na kwotę 500 zł. 

Naczelnik dodała, że po wstąpieniu do Stowarzyszenia przedsiębiorcy i organizacje 

społeczne mogą także korzystać z aplikacji finansowych. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – pytał czy kwota 30 mln zł jest stała? 

Burmistrz  – odpowiedział, że nie, taka była poprzednio. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska  – pytała o zmniejszenie wydatków inwestycyjnych na opracowanie projektu 

zagospodarowania obszaru pomiędzy ulicami Zaułek Drzewny a Nadbrzeżną, czy 

rezygnujemy z tej inwestycji? 
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Burmistrz – odpowiedział, że biura projektowe doszły do wniosku, że to bardzo rozległy 

teren do projektowania i na to potrzeba dużo czasu oraz około 300 tys. zł a nie jak 

planowano około 70 tys. zł. Więc ogłosimy w tym roku przetarg a rozstrzygnięcie będzie 

w następnym roku. Nastąpi jedynie przesunięcie inwestycji w czasie. 

J.Klonowska  – pytała o przesunięcie  wydatków w wysokości 15 tys. 914 zł 29 gr na 

świetlice szkolne SP Nr 3 i 5, czy to nie za duża kwota? 

Skarbnik – wyjaśniła, że w tych szkołach podstawowych nie zaplanowano wydatków 

odpraw pracowniczych w dziale 854  tylko w dziale 801, dlatego nastąpi przesunięcie 

wydatków do świetlicy. 

M.Siwek - pytał o kolejne 20 tys. zł na ul. Przejazdową? Ile będzie nieprzewidzianych 

prac? 

Skarbnik – odpowiedziała, że na prace dodatkowe chodniki i oświetlenie, ale więcej 

odpowie Burmistrz. 

O godz.11.50 wyszedł radny K.Skoczyk. W posiedzeniu brało udział 4 radnych. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

g) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Przewodnicząca Komisji – wobec braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

Głos zabrali: 

M.Siwek - pytał o kolejne 20 tys. zł na ul. Przejazdową? 

Burmistrz – odpowiedział, że to konsekwencje niedoskonałości dokumentacji projektowej. 

Doszły dodatkowe zadania ze względu na to, że nie ma środków na przebudowę ul. 

Przejazdowej. Dlatego dodatkowo będą realizowane chodniki i oświetlenie. Ponadto po 

sąsiedzku stoi budynek komunalny, który jest niewyremontowany. Po drugiej stronie 

mieszkańcy wyrazili zgodę na remont budynku, ale Miasto dołożyło 5 tys. zł. Jest możliwość 

zwiększenia robót do 50% kosztów. 

M.Siwek  – pytał o ograniczenie dot. zakupu działek? 

Burmistrz – odpowiedział, iż była osoba, która uczestniczyła w dwóch przetargach i 

licytowała bardzo wysoko. Była rozmowa z tą osobą i obiecała, że to się nie powtórzy. 

Burmistrz powiedział, że jest możliwość kupienia większej ilości działek. Jednak młode 

osoby nie mają tyle środków. Poza tym dla młodych osób są gorsze lokalizacje, gdzie działki 

się nie sprzedają.  

 

 

Ad 5 
 Informację o przebiegu wykonania budżetu miasta Białogard za I półrocze 2015 roku 

przedstawiła Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska – pytała o zapis w dziale 700, za co są odszkodowania, bo plan w dochodach 

został przekroczony? 

Skarbnik  – odpowiedziała, że wpływ na to mają opłaty adiacenckie. Były wypłacone 

odszkodowania w związku z przejęciem drogi na cele publiczne, a za udział w działkach 

mieszkańcy musieli zapłacić opłatę adiacencką.  

J.Klonowska – pytała czy wiadomo ile dzieci korzysta ze stypendiów socjalnych? 

Skarbnik - odpowiedziała, że nie ma takiej informacji. 

J.Andrysiak – pytał odnośnie zmiany uchwały budżetowej, gdzie jest zapis zmniejszenia 

wydatków inwestycyjnych o kwotę 58 tys. zł a potem jest zapis o 66 tys. zł? 

Skarbnik – odpowiedziała, że jest zmniejszenie łącznie zmniejszamy o 58 tys. zł, bo  jest 66 

tys. zł i na przyłącza  8 tys. zł (-66+8=-58 tys. zł). 

J.Klonowska – pytała czy stowarzyszenia są rozliczane z otrzymywanej z  Miasta dotacji? 

Skarbnik – odpowiedziała, że są rozliczane zgodnie z ustawą o finansach publicznych. 

Tym zajmuje się Wydz. Edukacji Urzędu Miasta. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja przejęła informację, nie wnosząc uwag. 

 

Ad 6 
 

 

W sprawach różnych głos zabrali: 

J.Andrysiak – pytał o organizację parkingu przy kioskach na cmentarzu w Pękaninie? 

Przewodnicząca Komisji – powiedziała, że może się tym tematem zająć po 5 października br. 

 

Na tym zakończono w/w punkt. 

 

 

Ad 7 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.12
20

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

 Przewodnicząca Komisji 

     Jadwiga Klonowska 


